

Director General

Date:

المدير العام

٢٩ مايو ٢٠٢١

التاريخ:

تعميم رقم ٢/١٨

إلى جميع شركات الطيران وشركات الخدمات الأرضية العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت
(حول الإجراءات المتعلقة بالركاب القادمين إلى لبنان من الهند والبرازيل)

يطلب من جميع شركات الطيران العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت، وقف نقل جميع الركاب القادمين من الهند والبرازيل، وعلى الركاب الراغبين بالقدوم من هذين البلدين الإقامة في بلد آخر لمدة لا تقل عن ١٤ يوم قبل القدوم إلى لبنان.

يطلب من جميع الشركات التقيد بمضمون هذا التعميم والبدء بتطبيقه على الركاب الذين يصلون إلى مطار رفيق الحريري الدولي ابتداءً من ٢٠٢١/٠٥/٠٣.

مدير عام الطيران المدني بالتكليف


المهندس فادي الحسن



Circular No. 18/2

29 MAY 2021

**To all Airlines and Ground Handling Companies operating at BRHIA
(Required procedure for the passengers arriving to Lebanon from India and Brazil)**

All airlines operating at Beirut Rafic Hariri International Airport are requested to stop transporting passengers coming from India and Brazil, all passengers wishing to travel to Lebanon from these two countries must stay in another country for at least 14 days before coming to Lebanon.

All airlines shall comply with this circular and to implement it on all Passengers arriving to BRHIA starting 03/05/2021.

A/ Director General of Civil Aviation


Eng. Fadi El Hassan

